
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PEDAGOGICKÉ RADY 27.2. 2017

Přı́tomni: T. Cipra, D. Hlubinka, J. Hurt, O. Kalenda, P. Kaplický, P. Knobloch, M. Kulich, M. Kopa, M. Omelka, V.
Průša, M. Rokyta, D. Stanovský, P. Surynková, Z. Šı́r, J. Tůma, M. Vlasák,

Hosté: M. Feistauer, S. Hencl, J. Svoboda

• P. Kaplický oznámil, že pozval do pedagogické rady S. Hencla, M. Peštu a V. Kučeru, senátory msekce.
• Studentská výměna v rámci programu Erasmu: v letnı́m semestru 2017 bude na MFF studovat 7 studentů

v rámci programu Erasmus, jejich studijnı́ plány byly schváleny přı́slušnými garanty oborů, bylo by potřeba
znát zahraničnı́ studenty dřı́ve před začátkem semestru, aby bylo vı́ce času na přı́pravu přednášky v Aj, je
potřeba vědět i o studentech z jiných fakult UK, kteřı́ si ve svém studijnı́m plánu zapisujı́ předměty z MFF,
zajistı́ P. Kaplický

• Přı́prava oranžové a bı́lé Karolinky proběhne stejně jako minulý rok.
• Proběhla diskuze o možnosti oddělenı́ částı́ státnı́ch závěrečných zkoušek. Argument pro: rozdělenı́

státnı́ch závěrečných zkoušek usnadnı́ studentů ukončenı́ studia zejména ve 3. roce bakalářského studia.
Proti: nenı́ jasné, zda argument pro je platný, hrozı́ odkládánı́ plněnı́ povinnostı́, zejména u navazujı́cı́ho
magisterského studia mohou nastat potı́že s určenı́m celkové známky ze státnı́ zkoušky a hrozı́ komplikace
s organizacı́ zkoušek. Proběhla dvě orientačnı́ hlasovánı́:

Pedagogická rada souhlası́ s možnostı́ oddělenı́ částı́ státnı́ch bakalářských zkoušek na odborných matem-
atických bc. oborech. (pro/proti/zdržel,10/1/4)

Pedagogická rada nesouhlası́ s oddělenı́m částı́ státnı́ch závěrečných zkoušek na odborných matemat-
ických nmgr. oborech. (pro/proti/zdržel,14/1/2)

• Nová akreditace: Akreditace současných oborů končı́ v průběhu akademického roku 19/20. Je potřeba,
aby studenti 1.9.2019 nastupovali do nových bc. oborů, tzn. akreditace nových oborů by měla být zcela
ukončena na konci roku 2018, aby bylo možné připravit přijı́macı́ řı́zenı́.
Informace o dokumentech pro přı́pravu akreditace. Doporučené postupy pro přı́pravu vnitřnı́ akreditace
budou vydány asi v polovině března jako nařı́zenı́ rektora UK. J. Tůma:Pro vnitřně akreditované obory
pravděpodobně bude kladen důraz na průběžné hodnocenı́.
Nenı́ potřeba měnit strukturu odborných matematických programů. Vzhledem k tomu, že bude nutné
akreditovat najednou bc. i nmgr. studium, nastanou potı́že s přechodem na nové nmgr. studium. Nejlepšı́
by bylo, kdyby mohla být prodloužena současná akreditace nmgr. studia. Tuto možnost ověřı́ doc. Tůma
na přı́štı́m jednánı́ Rady pro vnitřnı́ hodnocenı́.
Nová akreditace by měla zachovat profil absolventa jednotlivých oborů. Speciálně je potřeba studijnı́ plány
sestavit tak, aby studenti probı́rané látce mohli do hloubky porozumět a na tomto porozuměnı́ také trvat.
Je nutné, aby jednotlivé předměty na sebe logicky navazovaly, aby ve studijnı́ch plánech nebyly v teorii
mezery. Minulá akreditace byla připravována právě s ohledem na tyto požadavky.
Obor Obecná matematika bude nadále zachován jako široký program pro přı́pravu studentů na navazujı́cı́
magisterské obory. Akreditaci je potřeba začı́t jeho přı́pravou. Prosı́m členy pedagogické rady a zejména
garanty nmgr. oborů, aby si do přı́stı́ schůze pedagogické rady rozmysleli, zda na oboru Obecná matem-
atika jsou nějaké problémy, přı́padně, které jim připadajı́ jako nejpodstatnějšı́.

• Přı́stı́ schůze pedagogické rady bude 13.3.2017.
Petr Kaplický
March 8, 2017


